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Ereğli Ticaret Borsası 

Başkanı Zekeriya Ünlü ve 

yönetimi 1200 çocuğumuz 

üşümesin diye Kaban ve 

bot yardımında 

bulunuyorlar . 

 

 

 

 

 

 

 

 
BORSAMIZIN OLAĞAN EKİM AYI 
MECLİS TOPLANTISI 
GERÇEKLEŞDİ. 
Ereğli Ticaret Borsası Olağan 
Ekim Ayı Meclis toplantısı yapıldı. 
Görüşülen Meclis gündem 
konularının ardından Yönetim 
Kurulu Başkanı Zekeriya Ünlü, 
Kobi Destek/ Nefes Kredisi ile 
ilgili meclis üyelerimize bilgi 
verdi. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Başkanımız Zekeriya Ünlü, 
Koski Ereğli Şube Müdürü Sayın 
Osman Uyanıker'i makamında 
ziyarette bulundu. 
 

https://www.facebook.com/photo.php?fbid=305472473616273&set=pcb.305472590282928&type=3&__tn__=HH-R&eid=ARDLSLFJs3gIu29NPugd1O26k2DPtg_WUK_jtN5sJMf0eajlnZ4JYfo9ijYJbqswwvcftNoP4YNog40n
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=305472473616273&set=pcb.305472590282928&type=3&__tn__=HH-R&eid=ARDLSLFJs3gIu29NPugd1O26k2DPtg_WUK_jtN5sJMf0eajlnZ4JYfo9ijYJbqswwvcftNoP4YNog40n
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Başkanımız Zekeriya Ünlü ve Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcımız Uğur Yaman ile Ereğli 
Pancar Ekicileri Koopereatifi Başkanı Talha Üzer 
İlçe Tarım Müdürü Orhan Soylu'yu yeni hizmet 
binasındaki makamında ziyaret ettiler. 
İlçe Tarım Binasını inceleyen başkanımız 
Ereğlimiz için çok faydalı olacak yeni binanın 
çiftçilerimize ve halkımıza daha iyi hizmetler 
vereceğini belirtterek yaptığı çalışmalardan 
dolayı İlçe Tarım Müdürü Orhan Soylu'ya 
teşekkür etti. 

 
 
 
 
 
 
 
Değerli Üreticilerimiz, 

En değerli varlığımız toprağımız! 
Gelecek nesillerimize sürdürülebilir toprak 
bırakabilmek için toprak analizimizi yaptırıp, 
toprağımıza uygun gübre ve tohum seçerek 
kaliteli ürün ve daha çok verim almalıyız. 

İşlerinizde kolaylıklar ve bol kazançlar 
dilerim. 

Zekeriya ÜNLÜ  
Yönetim Kurulu Başkanı 

https://www.facebook.com/photo.php?fbid=308119446684909&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARASgYnZzD_ACPIcLoA6ZjEZ0wajpMKULQXt1L-9tG1LfwaMDM-RCxSlb2cxAbSsKstguTVRFpw0qrwr
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=308119446684909&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARASgYnZzD_ACPIcLoA6ZjEZ0wajpMKULQXt1L-9tG1LfwaMDM-RCxSlb2cxAbSsKstguTVRFpw0qrwr
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=308119446684909&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARASgYnZzD_ACPIcLoA6ZjEZ0wajpMKULQXt1L-9tG1LfwaMDM-RCxSlb2cxAbSsKstguTVRFpw0qrwr
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=308119446684909&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARASgYnZzD_ACPIcLoA6ZjEZ0wajpMKULQXt1L-9tG1LfwaMDM-RCxSlb2cxAbSsKstguTVRFpw0qrwr
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=308119446684909&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARASgYnZzD_ACPIcLoA6ZjEZ0wajpMKULQXt1L-9tG1LfwaMDM-RCxSlb2cxAbSsKstguTVRFpw0qrwr
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=308119446684909&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARASgYnZzD_ACPIcLoA6ZjEZ0wajpMKULQXt1L-9tG1LfwaMDM-RCxSlb2cxAbSsKstguTVRFpw0qrwr
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=308119446684909&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARASgYnZzD_ACPIcLoA6ZjEZ0wajpMKULQXt1L-9tG1LfwaMDM-RCxSlb2cxAbSsKstguTVRFpw0qrwr
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=308119446684909&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARASgYnZzD_ACPIcLoA6ZjEZ0wajpMKULQXt1L-9tG1LfwaMDM-RCxSlb2cxAbSsKstguTVRFpw0qrwr
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=308119446684909&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARASgYnZzD_ACPIcLoA6ZjEZ0wajpMKULQXt1L-9tG1LfwaMDM-RCxSlb2cxAbSsKstguTVRFpw0qrwr
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=308119446684909&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARASgYnZzD_ACPIcLoA6ZjEZ0wajpMKULQXt1L-9tG1LfwaMDM-RCxSlb2cxAbSsKstguTVRFpw0qrwr
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=308119446684909&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARASgYnZzD_ACPIcLoA6ZjEZ0wajpMKULQXt1L-9tG1LfwaMDM-RCxSlb2cxAbSsKstguTVRFpw0qrwr
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=308119446684909&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARASgYnZzD_ACPIcLoA6ZjEZ0wajpMKULQXt1L-9tG1LfwaMDM-RCxSlb2cxAbSsKstguTVRFpw0qrwr
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Başkanımız Zekeriya Ünlü , Yönetim Kurulu Üyelerimiz ile birlikte basın 
mensupları önünde yaptığı toplantıda; 
"Fiyat istikrarı makro ekonominin durumunu yansıtan en önemli göstergelerden 
biridir.  
Türkiye 2002’den sonra mali ve siyasi istikrarla birlikte fiyat istikrarı konusunda 
da çarpıcı bir iyileşme elde etmiş, enflasyonun tek haneli seviyelere düşmesi 
sağlanmıştır.  
Son dönemde döviz kurlarında yaşanan olağandışı hareketlerin de etkisiyle 
enflasyon oranı yeniden çift haneler çıkmıştır.  
Artan enflasyon hem alım gücü düşen vatandaşlarımızı, hem de artan girdi 
maliyetleri ve faizler nedeniyle firmalarımızı olumsuz etkilemektedir.  
Tüm bu sıkıntıları aşmak için, Hazine ve Maliye Bakanlığımız tarafından 
hazırlanan ve Bakanımız Sayın Berat Albayrak’ın liderliğinde başlatılan 
Enflasyonla Mücadele Programını son derece önemli buluyor ve destekliyoruz. 
Zira enflasyonla mücadeleyi ne tek başına kamu, ne de tek başına özel sektör 
yapabilir. Sorumluluk ve görev hepimizindir.  
Enflasyonla mücadele aynı zamanda işsizlikle, yüksek faizle ve artan girdi 
maliyetleriyle mücadeledir. 
Türk özel sektörü, devletimizle birlikte topyekûn bir duruş sergileyerek, elini 
taşın altına koymaktadır. 
Bu çerçevede TOBB ve Odalar-Borsalar, her milli konuda olduğu gibi bu konuda 
da ülke çapında ortak bir dayanışma içindedir. 
81 il ve 160 ilçede Odalarımız ve Borsalarımız Enflasyonla Mücadeleyi 
sahiplenmekte ve firmalarımızın en geniş şekilde katılımı için çalışma 
başlatmaktadır. 
Bu noktada özellikle vurgulamak isteriz ki,bu mücadeleye toplumun tük 
kesimleri ne kadar güçlü destek olursa, etkisi de o kadar büyük olur. 
Reel sektörden finans sektörüne, kamudan vatandaşlarımıza kadar, tüm Türkiye 
olarak aynı hedefe kenetlenmeliyiz. 
Hepimiz tek yürek ve tek ses olursak, enflasyonla mücadelede de netice 
alacağımıza eminiz. 
Hem firmalarımızın hem de milletimizin, enflasyonla topyekün mücadeleye en 
geniş şekilde katılacaklarına inancımız tamdır.  
Biz de Konya Ereğli Ticaret Borsası olarak siz değerli basın mensuplarımız 
kanalıyla, tüm Borsa üyelerimizin desteğini ve bu kampanyaya katılımlarını rica 
ediyor ve bekliyoruz.  
İnanıyorum ki, Konya Ereğli olarak gereken fedakârlığı gösterip, ülkemiz ve 
milletimiz için başlatılan bu iktisadi mücadele de en ön cephede yer alacağız. 
Kamu ve özel sektör arasındaki bu güçlü koordinasyon ve istişareyle, içinden 
geçtiğimiz bu zorlu süreci de geride bırakacağız."dedi. 

 

https://www.facebook.com/photo.php?fbid=312137136283140&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARBg0KdztKNAQaUX1EgvGpH8ga443DfSrILUF84Ce2Kw3VhLkguTvqKpC52co08lZOe3J_8O6whU_-jk
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=312137136283140&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARBg0KdztKNAQaUX1EgvGpH8ga443DfSrILUF84Ce2Kw3VhLkguTvqKpC52co08lZOe3J_8O6whU_-jk
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Borsa Başkanımız Zekeriya Ünlü ve Pancar Ekicileri 
Kooperatifi Başkanı Talha Üzer tarım arazisinde 
incelemeler yaptılar.Toprak işlemesiz Ekim tekniği 
ile anıza 2.ürün olarak ekilen mısırın üretime 
oldukça katkı sağladığını , alternatif bir yöntem 
olarak bu şekilde de tarım arazilerinin 
değerlendirilmesi gerektiğini söylediler . 

 

 
 

 
 
 
 

 

 

Başkanımız Zekeriya Ünlü,"Engel 
Tanımıyorum,Kanser Taramamı Yaptırıyorum 
Projesi" kapsamında Sağlık Bakanlığı ile Engelsiz 
Yarınlar Derneğinin ortaklaşa düzenlediği 
organizasyona katıldı. 

 

 

              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.facebook.com/photo.php?fbid=313335239496663&set=pcb.313335422829978&type=3&__tn__=HH-R&eid=ARACukkObtsGi_V5lzVdbly16XZ8FoTYitHALng3i0c9zhhXitR6sbHQmv3o0DZgzvPx3PwTmJHr9B2f
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=313335239496663&set=pcb.313335422829978&type=3&__tn__=HH-R&eid=ARACukkObtsGi_V5lzVdbly16XZ8FoTYitHALng3i0c9zhhXitR6sbHQmv3o0DZgzvPx3PwTmJHr9B2f


 

 

 

 BİLGİLENDİRME ! 

 

Değerli üreticilerimiz; 
Hububat yetiştiriciliğinde tohum ekimi için Ekim ve Kasım ayları önem arz etmektedir. Bölgemiz genelinde 
yağışların başlaması ile toprak nemi, ekim için uygun hale gelmiş ve toprak sıcaklığı yeterli durumdadır. 
Ekimlere geç kalınması halinde soğukların artması ile tohumların çimlenmemesi veya yetersiz çimlenme gibi 
olumsuz durumlar ortaya çıkmaktadır.Buna bağlı olarak kış döneminde büyüme ve gelişme olmadığından 
kışlık ekimlerde istenilen verim alınamamaktadır. 
Dikkat etmemiz gereken önemli bir konu da ; 
Üretim de kaliteli ürün ve yüksek verim için mutlaka toprak tahlili yaptırarak ihtiyaç duyulan bitki besin 
maddelerine göre gübreleme programı uygulanmalıdır. 
Ayrıca bol ve kaliteli ürün için sertifikalı tohumluk kullanılmalıdır. 
Gününüz güzel,toprağınız bereketli olsun.. 

Ereğli Ticaret Borsası  
Zİraat Mühendisi Şerife Tüfekçi 
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Başkanımız Zekeriya Ünlü ve Borsa Üyelerimiz bu yıl 9. 'su 
düzenlenen Antalya Yörex Yöresel Ürünler Fuarının açılışına 
katıldılar. 

 

 

 

 

Antalya Ticaret ve Sanayi Odası'nın düzenlediği Odalar ve Borsalar 
istişare toplantısından.. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Üyelerimize Side Antik Kenti gezdiriyoruz. 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

AÇILIŞA DAVET!! 
Ereğli Ticaret Borsamız ve Ereğli Belediyesi işbirliği 
iile yapılan EREĞLİ TİCARET BORSASI CANLI 
HAYVAN PAZARI'mız 01 Kasım 2018 Perşembe günü 
sabah saat 07:30'da açılacaktır. İşletmeciliği EREĞLİ 
TİCARET BORSAMIZ tarafından yapılacak olan Canlı 
Hayvan Pazarımızın açılışına tüm halkımız 
davetlidir. 
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https://www.facebook.com/photo.php?fbid=319009492262571&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARB-VSqLoJ1n1iKnY5op1bU6JYA1tClvvie4UlfK8FithWkf_ccqEWrs1yJLCzV4z2CTHBmaAlGX8Xba
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=319009492262571&set=a.120289625467893&type=3&eid=ARB-VSqLoJ1n1iKnY5op1bU6JYA1tClvvie4UlfK8FithWkf_ccqEWrs1yJLCzV4z2CTHBmaAlGX8Xba

